
 
Toelichting projectplan 
 
De ontheffing was oorspronkelijk bij de RVO aangevraagd (want via nabo spoor-gerelateerd). Voor 
kleine marterachtigen kent RVO een vrijstelling, waarvan ook voor dit project werd uitgegaan. RVO 
oordeelde vervolgens dat binnen het project het nieuwe pad, inclusief de zaksloot, niet onder hun 
bevoegdheid valt. Dit betekent dat het momenteel (nog) onduidelijk is of er ook een ontheffing voor 
kleine marters moet worden aangevraagd. We stellen daarom voor om alsnog nader onderzoek uit te 
voeren (6 weken camera’s, marterboxen, sporenvellen). De resultaten hiervan worden zo spoedig 
mogelijk met de provincie gedeeld, en indien nodig wordt de aanvraag - inclusief projectplan - hierop 
aangepast. 
 


